## Consent to personal data processing

I hereby declare that the personal data I provide is done so on a voluntary basis and I understand that the data will be used by the company ReStaff Limited, with the registered office at 7/F, MF Tower, 111 Bonham Strand, Sheung Wan, Hong Kong (*Restaff*).

I hereby agree to release my following personal data for the following purposes:

- Participation in demonstration activities and providing information about products or services:
  - Name
  - Phone number
  - E-mail address
- Customer behavior analytics:
  - The address of the web page from which you accessed our Platform
  - Number of visits to the Platform
  - Which pages are you going to
  - Traffic data
  - Time and duration of the communication session
- Data from which we understand where you came to us from:
  - The address of the web page from which you accessed our Platform.

I hereby agree to the following actions with personal data: collection, recording, systematization, accumulation, storage, clarification (updating, changing), extraction, use, transfer (providing, access), depersonalization, blocking, deletion, destruction.

I hereby agree to the processing of my personal data both without the use of automation tools and with their use.

The consent is valid for the entire period of use of Platform and after 5 years after termination.

## Согласие на обработку персональных данных

Настоящим я заявляю, что персональные данные предоставляются мной на добровольной основе, и я понимаю, что эти данные будут использоваться компанией ReStaff Limited, зарегистрированной по адресу: 7/F, MF Tower, 111 Bonham Strand, Sheung Wan, Hong Kong (далее — «Restaff»).

Настоящим я соглашаюсь предоставить свои следующие персональные данные для следующих целей:

- Обеспечение моего участия в демонстрационных активностях, предоставление информации о продуктах или услугах:
  - Имя
  - Номер телефона
  - Адрес электронной почты
- Аналитика клиентского поведения:
  - Адрес веб страницы с которой вы зашли на нашу Платформу
  - Количество посещений Платформы
  - На какие страницы вы переходите
  - Данные о трафике
  - Время и продолжительность сеанса связи
- Данные из которых мы понимаем, откуда вы к нам зашли:
  - Адрес веб страницы с которой вы зашли на нашу Платформу.

Настоящим я соглашаюсь на осуществление следующих действий с персональными данными: сбор, запись, систематизация, накопление, хранение, уточнение (обновление, изменение), извлечение, использование, передача (предоставление, доступ), обезличивание, блокирование, удаление, уничтожение.

Настоящим я соглашаюсь на обработку своих персональных данных как без использования средств автоматизации, так и с их использованием.

Personal data is stored for the period necessary to achieve the purposes of its processing.	Согласие действует в течение всего срока пользования Платформой и по истечении 5 лет после прекращения.
I understand that I have the right to withdraw consent to the processing of personal data at any time by sending an appropriate request to the Operator's email address admin@restaff.pro.	Персональные данные хранятся в течение срока, необходимого для достижения целей их обработки.  Я понимаю, что имею право в любой момент отозвать согласие на обработку персональных данных путем
I understand I have the right to access and correct all personal data in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance.	направления соответствующего обращения по адресу электронной почты Оператора admin@restaff.pro.
Full Name:	Я понимаю, что имею право на доступ и исправление всех персональных данных в соответствии с положениями Указа о Персональных Данных (Конфиденциальности).
Signature: Date:	ФИО:
	Подпись: Дата: